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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

1. Ile skarg na działanie Czystego Regionu lub firm świadczących usługi dla CR, 
w zakresie utrzymania czystości miasta a także wywozu odpadów, wpłynęło w roku 
2019 do Straży Miejskiej lub innego organu gminu czy Powiatu (wliczając skargi 
uzasadnione oraz nieuzasadnione)? 

2. Czy władzom miasta są znane przypadki nieodbierania odpadów od mieszkańców 
w ogóle lub nie odbierania odpadów w terminach wyznaczonych harmonogramem 
wywozu? 

3. W ilu przypadkach wyciągnięto konsekwencje w stosunku do Związku Między 

gminnego lub form świadczących usługi wywozu odpadów lub utrzymania czystośc i 

miasta oraz jakie to były konsekwencje? 
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